
Başkan  Genç  Trabzon’u  Daha
Fazla  Ziyaretçi  İle
Buluşturacağız

 
thi  –  Tiflis  ziyaretinin

ardından  turizmle  ilgili  değerlendirmede  bulunan  Büyükşehir
Belediye  Başkanı  Ahmet  Metin  Genç,  “Amacımız,  yıl  boyunca
sürdürülebilir bir turizm sezonu oluşturmak ve Trabzon’u daha
fazla ziyaretçi ile buluşturmak” dedi.

Trabzon  Büyükşehir  Belediye  Başkanı  Ahmet  Metin  Genç,
Gürcistan ile Trabzon arasında karşılıklı uçak seferlerinin
başlamasının  ardından  şehrin  turizm  potansiyeli  ve  yapılan
çalışmalar hakkında değerlendirmelerde bulundu. Son yıllarda
Trabzon’un  turizmde  önemli  bir  ivme  kazandığını  vurgulayan
Başkan  Genç,  “Özellikle  Körfez  ülkelerinden  gelen
ziyaretçilerin  artışı,  şehrimizin  cazibesini  artırmıştır.
Tiflis  uçuşlarının  başlatılması,  turizm  çalışmalarımızda
önemli  bir  kilometre  taşı  olacaktır.  Gürcistan,  Trabzon’a
gelen ilk 10 pazar arasında 8. sırada yer alıyor, seferlerin
artmasıyla daha üst sıralara çıkacağına inanıyoruz. Amacımız,
yıl boyunca sürdürülebilir bir turizm sezonu oluşturmak ve
Trabzon’u daha fazla ziyaretçi ile buluşturmaktır” dedi.

MEMNUN KALMALARINI SAĞLIYORUZ
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Trabzon’un  tarihi  ve  kültürel  zenginlikleri  ile  ön  plana
çıktığını  belirten  Başkan  Genç,  “Bu  eşsiz  şehrin  turizm
potansiyelini  artırmak  ve  uluslararası  alanda  daha  görünür
kılmak  için  çeşitli  projeler  yürütüyoruz.  Yenilenen
havaalanımız  sayesinde  misafirlerimizin  şehrimize  ilk
adımlarını attıkları andan itibaren memnuniyetlerini sağlamayı
hedefliyoruz.  Ulaştırma  ve  Altyapı  Bakanımız  Abdulkadir
Uraloğlu’nun  gayretleriyle  farklı  lokasyonlardan  şehrimize
uçak seferleri yapılmakta. Trabzon, yalnızca kültürel geziler
değil, aynı zamanda festivaller, yerel mutfak deneyimleri ve
diğer  birçok  aktivite  ile  turistlerin  ilgi  odağı  haline
gelmiştir.  Uluslararası  arenada  Trabzon’u  hak  ettiği  yere
getirmek  için  var  gücümüzle  çaba  sarf  edeceğiz”  şeklinde
konuştu.

YENİ DESTİNASYONLAR OLUŞTURACAĞIZ

Başkan Genç, Trabzon’un doğal güzellikleri, tarihi mirası ve
zengin  kültürel  dokusunun,  şehrin  turizmdeki  yerini
güçlendireceğini  ifade  ederek,  “Ortahisar  Belediye
Başkanlığımda  binlerce  vatandaşın  uğrak  yeri  olan  Tünel
Akvaryum ile Seyir Terası’nı şehrimize kazandırdık. Hem yerli
hem  de  yabancı  turistler  için  çekici  bir  destinasyon
oluşturmak amacıyla çalışmalarımıza devam edeceğiz. Çakırgöl
Kış Turizm Merkezi Projesi bunlardan biri olacak ve Trabzon
ile Gümüşhane’nin turizmine büyük katkı sağlayacak. Bir yandan
sürdürülebilir turizm politikaları geliştirirken, şehrimizin
doğal  ve  kültürel  varlıklarını  koruma  sorumluluğumuzu  da
unutmuyoruz.  Bu  kapsamda  arkeolojik  kazılarımızı  ve  tarihi
mekanlardaki restorasyon çalışmalarımızı yürütüyoruz” dedi.

ULUSLARARASI ARENADA OLACAĞIZ

Başkan  Genç,  “Uluslararası  iş  birliklerini  geliştirerek
şehrimizin tanıtımını daha da güçlendireceğiz. Yakın zamanda
Sırbistan ve Macaristan’da önemli girişimlerde bulunduk. Şimdi
ise  Gürcistan  ile  iş  birliğimizi  artırmayı  hedefliyoruz.
Özellikle Tiflis gibi önemli pazarlarla olan ilişkilerimizi



güçlendirerek Trabzon’un turizmdeki konumunu sağlamlaştırmayı
amaçlıyoruz.  Tiflis-Trabzon  karşılıklı  uçak  seferlerinin
başlaması çok kıymetli bir adım oldu. Tiflis’te çok önemli
görüşmeler yaptık. İşin bu aşamaya gelmesine katkı sunan bütün
paydaşlara ve gösterdikleri özel gayret için Ali Osman Ulusoy
Şirketler  Grubu  Yönetim  Kurulu  Başkanı  Hülya  Ulusoy
hanımefendi  ile  kızı  Ahsen  Aydın  hanımefendiye  teşekkür
ediyorum. Sağlık turizmi potansiyelimizi ön planda tutarak,
Gürcistan’dan daha çok misafirimizi ağırlamayı hedefliyoruz.
Bacasız sanayi olan turizmin şehrimizin ekonomisine daha fazla
katkı  sağlaması  için  Trabzon’umuzun  tüm  dinamikleriyle
birlikte daha fazla çaba harcayacağız” dedi.


